



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/242  
中三級家長晚會(2月6日)

敬啟者：

本學年為 貴子弟初中學習階段的最後一年，如成功升級，將於下學年修讀高中課程。為了讓家長和學生了解新高中學制及高中選修科目，從而讓家長協助子女作最佳選擇，現謹訂於 2026 年 2 月 6 日 (星期五) 舉行中三級家長晚會。本校誠邀各位家長出席詳情如下：

日期：	2月6日(星期五)
時間：	下午 7:00 至 9:00 (6:30 起恭候)
地點：	錦蘭堂
內容：	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 高中課程及科目簡介</li><li>2. 校友分享</li><li>3. 與班主任及科任老師面談</li></ol>
備註：	中三同學須穿著整齊校服出席晚會，並於下午 6:30 到達錦蘭堂。

是次家長師生共聚一堂交流機會難得，盼望得到家長支持，現誠邀各位家長陪同子女一同出席是次晚會。如家長希望了解任何關於升學出路的資訊或提問也可在通告回覆。同學因特殊事故未能出席，須於當天以前提交家長信向學校申請。

如有查詢，請致電 2461 1555 與盧璣芝主任、生涯規劃組張鎮良主任或班主任聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月二日



裘錦秋中學（屯門）  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jctcm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jctcm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jctcm.edu.hk

**Parent Notice 2025-2026/ 242**  
**Form 3 Parent Evening (February 6)**

This academic year marks the final year of your child's junior secondary education. If successful, they will advance to study senior secondary courses next year. To help parents and students understand the new senior secondary system and elective subjects, enabling parents to assist their children in making the best choices, we are pleased to announce a Form 3 Parent Evening on Friday, February 6, 2026. Our school sincerely invites all parents to attend. Details are as follows:

**Date:** February 6 (Friday)

**Time:** 7:00 PM to 9:00 PM (Doors open at 6:30 PM)

**Venue:** Kam Lan Hall

**Content:**

1. Introduction to Senior Secondary Courses and Subjects
2. Alumni Sharing
3. Meetings with Class Teachers and Subject Teachers

**Notes:** Form 3 students must wear proper school uniforms to the event and arrive at Kam Lan Hall by 6:30 PM.

This occasion provides a valuable opportunity for parents and students to gather and exchange ideas. We hope for parental support and sincerely invite all parents to accompany their children to this evening. If parents wish to inquire or seek information regarding further education opportunities, please feel free to respond to this announcement. Students who are unable to attend due to special circumstances must submit a letter from their parents to the school before the event.

For any inquiries, please contact Ms. Lo King Chi at 2461 1555, or reach out to Mr. Cheung Chun-leung from the Career Planning Team or the class teacher.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal